



Statement of RoHS Compliance (2011/65/EU) 、 (EU)2015/863

Doc. No: RDDGP-004

Date: 2024/6/18

Revision: 2.1 Page: 1

Grade: General

声明书

东莞台容电子有限公司特此声明，我们制造、销售或使用的所有电子产品及其配件均符合欧盟指令2011/65/EU (RoHS 2.0) 关于在电气和电子设备中限制使用某些有害物质的要求。我们承诺，我们的产品不含RoHS 2.0指令中规定的任何受限物质的浓度超过允许的最大限制值。

我们将继续监控和改进我们的生产过程，以确保持续符合RoHS 2.0的要求。

对于本声明书的任何违反，我们将承担全部责任，并遵守所有相关法律和法规。

如有任何疑问，请联系我们！

Taicon Corporation hereby declare that all our electronic products and their accessories manufactured, sold, or imported by us comply with the requirements of the Directive 2011/65/EU (RoHS 2.0) on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We undertake that our products do not contain any of the restricted substances in concentrations exceeding the maximum allowed limits specified in the RoHS 2.0 directive.

We will continue to monitor and improve our production processes to ensure ongoing compliance with the requirements of RoHS 2.0.

We shall take full liability for any violation of this declaration and comply with all relevant laws and regulations.

For any inquiries regarding this declarationThis declaration.

负责人：

